
Zápis z 11. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hraničné Petrovice,
konaného dne 27. 08. 2015 v 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

I.Zahájení
11. veřejné zasedání Zastupitelstva obce Hraničné Petrovice (dále též jako "ZO" nebo .zastupitelstvo"), bylo
zahájeno dne 27. 8. 2015 v 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu starostou obce Drahomírem
Havlíkem. Starosta upozornil, že z tohoto zasedání je pořizován zvukový záznam.

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úředni desce Obecního úřadu Hraničné Petrovice
zveřejněna v souladu se zákonem nejméně 7 dni, a to od 14. 08. 2015 do 28. 08. 2015. Současně byla
zveřejněna na "elektronické" úřední desce.

Zasedání je přítomno 7 členů zastupitelstva obce (příloha č. 1) z celkového počtu 7. Starosta konstatoval, že
zasedání je přítomna nadpolovični většina členů zastupitelstva obce, takže je zastupitelstvo usnášenischopné
(§92 odst. 3 zákona o obcích).

Dále přítomní: občané - Vladimíra Dřírnalková, Michaela Kouřilová

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů (§95 odst.1 zákona o obcích)
Starosta obce určil:
Zapisovatele pro pořízeni zápisu Danu Procházkovou
a ověřovatele Květoslava Schmidta Zuzanu Hodsdon
Nebyly vzneseny žádné námitky.

3. Schválení programu jednání
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v
souladu s informací zveřejněnou na úředni desce. Program nebyl doplněn, připomínky nejsou.

Starosta navrhl usneseni: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje následující program zasedání

Program zasedání:
1. Zahájení
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů
3. Schválení programu jednání
4. Kontrola plnění usnesení, výkon státní správy
5. Jednací řád
6. Dodatky smlouvy - oprava cest
7. Zápis z kontroly lesů
8. Projednání výsledků kontroly MV
9. Informace k prodej i pozemků

10. ákup silničních zrcadel
11. Žádost o dotaci - zateplení
12. Oprava čekárny
13. Oprava studny
14. Ořez stromů
15. Rekultivace pozemku k Pietě
16. Diskuze, různé
17. Závěr

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usneseníč.100/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje výše uvedený program zasedání. .



4. Kontrola plnění usnesení. výkon státní správy
Starostou byla provedena kontrola plněni úkolů zastupitelstva.
Zápis i usnesení byly k nahlédnutí ( příloha č.2 ).
Starosta konstatoval, že v usneseni Č. 99/2014-2018 je chybně uvedená fmančni částka 6.00 Kč, cožje
chybné. Správná částka je 6.000 Kč.
Námitka - zapisovatelka Dana Procházková uvedla, že v její odeslané verzi zápisu v *pdf je částka správná, tj
6.000Kč. Chyba se musela stát jiným způsobem.
Starosta trvá na tom, že chyba je v zápisu.

Starosta podal návrh usneseni:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje zápis z 10. zasedání ze dne 30. 6. 2015 s opravou usneseni
Č. 99/2014-2015 " .....ve výši 6.000,- Kč měsíčně ..."

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení č. 101/2014-2018 :
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje zápis z 10. zasedání ze dne 30.6.2015
s opravou usnesení Č. 99/2014-2015 ".....ve výši 6.000,- Kč měsíčně ..."

5. Jednací řád
Magda Bábková vypracovala návrh nového jednacího řádu a tento návrh na minulém zasedání dne
30.7.2015 předložila zastupitelům k doplnění a připomínkám. Dodané připomínky zapracovala do návrhu a
takto upravenou verzi předložila na tomto zasedání ke schválení. Po úpravě a zapracováni dalších drobných
připomínek, které byly vyřešeny v rámci tohoto zasedání, bylo předloženo konečné zněni jednacího řádu ke
schváleni. Magda Bábková se nabídla, že konečnou verzi připraví k tisku a zašle na obecni úřad (příloha č.3).

Starosta přednesl návrh usneseni: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje nový Jednací řád
Zastupitelstva obce Hraničné Petrovice s účinnosti od 27.8.2015.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení č. 102/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje nový Jednací řád Zastupitelstva obce
Hraničné Petrovice s účinnosti od 27.8. 2015

6. Dodatek smlouvy - oprava cest
a minulém zasedáni byla schválena rozpočtová změna na opravu cest. Bylo nutno podepsat dodatek

smlouvy k rozšířeni objednávky a dodatek smlouvy týkající se platebnich podrninek (záloha). Starosta žádá
ZO o pověřeni k podpisu tohoto dodatku (příloha č.4).

Připomínky:
Dotazy Jana Bábka na starostu: Kdy přijde firma zakázku dokončit? /Chybí určité dokončovací práce.!

Je zakázka už zaplacená? Je dílo řádně převzaté?
Odpověď: Firma slíbila vše dokončit do 14 dni, starosta bude na to dohlížet.

Dílo je převzaté dne 31. 7.2015 starostou obce aje zaplacené ale práce dodělané nejsou.



JanBábek tedy navrhuje zapracovat požadavek s termínem na dokončení všech prací aspoň do dodatku
smlouvy. Starosta uvedl, že toto ve smlouvě je zapracované.

Starosta podal návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice dodatečně chvaluje dodatek č.1 ač. 2
ke Smlouvě o dílo Oprava místních komunikací s firmou Grande solution. K podpisu určuje starostu
Drahomíra Havlíka.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení Č. 103/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice dodatečně schvaluje dodatek č.1 a Č. 2 ke Smlouvě o dflo
Oprava místních komunikací s firmou Grande solution.
K podpisu určuje starostu Drahomíra Havlíka.

7. Zápis z kontroly lesů
Starosta seznámil s výsledkem kontroly v obecních lesích. (příloha Č. 5)

Připomínky:
Dotaz p. Bábka, zda hajný má pověření starosty a tudížje kompetentní žádat za Obec Hraničné Petrovice o
dotaci. Starosta neví, zda takové pověření hajnému udělil, zjistí to. Termín do 15.9.2015

Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice bere na vědomí zápis
České inspekce životního prostředí - kontrola lesního majetku obce Hraničné Petrovice.

8. Projednání výsledků kontroly
Dne 8.7. 2015 proběhla kontrola výkonu samostatné působnosti obce Hraničné Petrovice. Protokol je
zveřejněný na úřední desce a "elektronické' úřední desce ( příloha č. 6 ).
Starosta přečetl z tohoto protokolu bod 8.

Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice bere na vědomí výsledek kontroly Ministerstva vnitra.

9. Informace k prodeji pozemků.
Starosta oznámil, že na obecní úřad b I
Prostějov; , Olomouc;
Dále oznámil, že Stavební odbor MěÚ Y ternberk nevydal souhlas s dělením parcel podle GP 1531;)6/2014.
Starosta předložil odpověď stavebního odboru na podanou žádost, kde tento sděluje že pozastavuje řízení
a vyzývá obec k doplnění žádosti ve lhůtě do 30 dní.
Zásadní problém se jeví v tom, že nově vzniklá parcela Č. 560/7 by neměla přístupovou cestu.
Starosta doporučuje zrušit usnesení Č. 86/2014-2015 a vyhlásit nový záměr na prodej parcel
Č. 1486/37, Č. 1486/36 a č.560.

Připomínky:
Jan Bábek upozornil, že terén parc. Č. 560 je pro stavbu RD nepoužitelný, bude vyžadovat velké terénní
úpravy. Z toho důvodu není solidní nabízet jej samostatně jako stavební místo. Dále upozornil, že musíme
respektovat, o jaké konkrétní pozemky žadatelé požádali.



Zuzana Hodsdon podotkla, že je nutné hledat takové řešení aby se celá záležitost neprotahovala, protože
jsme slíbili, že do 31. 8. budou všechny náležitosti vyřízeny a parcely budou k prodeji . Doporučuje
informovat žadatele o tyto pozemky na možnost případného jiného geometr. zaměření.

Dana Procházková sdělila, že po konzultaci na stavebním odboru a odboru ŽP navrhuje požádat o změnu
kultury par. Č. 560/7 a parc. Č. 560/6 z , trvalý travni porost' na ,ostatní plocha" a potom by mohly být tyto
parcely následně sloučené s parc. Č. 1486/37 a s parc.č. 1486/38, které jsou vedené jako ostatní plocha. Po
této úpravě by pozemky mohly být rozděleny podle původního návrhu a zachoval by se tak jejich tvar i
výměra.

Vzhledem k tomu, že tento bod- programu nebyl předem projednán na pracovní schůzce, byla rozprava
poněkud delší. Zastupitelé nemohli ve věci rozhodnout, protože informace byly nedostačující a zmatečné.

Jan Bábek vyzval starostu, aby znovu zašel na stavební odbor a projednal celou záležitost aje ochotný jít tam
s ním.

Připorninka starosty:
Starosta dodá písemné vyjádření ze stavebního úřadu o možnosti prodeje a rozdělení parcel Č. 1486/, o změně
kultury a následnému sloučení.

Tento bod je odložený na příští zasedání.

10. ákup silničních zrcadel
a základě žádosti p. Procházky bude zakoupeno a nainstalováno silnični zrcadlo u studny u Sojků a po

zvážení vhodnosti a bezpečnosti silničního provozu ještě u výjezdu ze hřiště na hlavní komunikaci.

Starosta podal návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje nákup dvou silničních zrcadel.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení Č. 104/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje nákup dvou silničních zrcadel.

11. Žádost o dotaci - zateplení
Starosta sdělil že na základě nových informací týkajících se žádosti o dotaci na zateplení KD kde příspěvek
činí 60 % a méně a doložení skutečnosti že úspora energie by byla v rámci celého roku minimální, dospěl k
názoru, že o tuto dotaci nebudeme žádat a navrhl usnesení:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje sdělit Dobrovolnému svazku měst a obcí, že nebude žádat o
dotaci na zateplení KD.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení č. 105/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje sdělit Dobrovolnému svazku měst aobcí, že
nebude žádat o dotaci na zateplení KD.



12. Oprava čekárny.
Starosta oznámil, že z důvodu rozpadajících se základů je nutná oprava čekárny.

Starosta podal návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje opravu čekárny. Opravu
provede firma Květoslav Schrnidt na základě předloženého rozpočtu.

Květoslav Schrnidt oznámil střet zájmů.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení Č. 106/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje opravu čekárny. Opravu provede firma
Květoslav Schmidt na základě předloženého rozpočtu.

13. Oprava studny.
Starosta oznámil, že z důvodu havarijního stavu studny u Sojků byla povolána firma AZ studny.
Oprava bude provedena v nejbližších dnech. Cenu za tuto opravu starosta neví, nemá to zatím
s firmou vyjednané. Ze stávající studny se použijí poklopy na zakrytí studny u KD, kde momentálně chybí.

Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice bere tuto informaci na vědomí.

14. Ořez stromů
Starosta oznámil že na základě upozornění firmy REMlT je nutné provést ořez větví stromů na "Malé
Straně", které komplikují průjezd sběrným vozům. Rozměr vozidla je š. 3m, v. 3,5m.
Ořez provede firma Jan Bábek.

Připomínky:
Jan Bábek upozornil, že pokud se dotčené stromy nachází na jiném pozemku než obecním, je nutné zákrok
oznámit vlastníku těchto stromů. Uvedl přibližnou cenu do 3.000 Kč.

Starosta podal návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje ořez větví na "Malé Straně".
Ořez provede [urna Jan Bábek na základě předloženého rozpočtu.

Jan Bábek oznámil střet zájmů

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: 1 /Jan Bábek/

Usnesení Č. 107/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje ořez větví na "Malé Straně". Ořez provede
firma Jan Bábek na základě předloženého rozpočtu.



15. Rekultivace pozemku k Pietě
Starosta oznámil, že po předběžné domluvě by tyto práce provedla firma Ladislav Dočkal z Jívové. Dřeviny
jsou náletové bez nutnosti povolení kácet. Starosta vyzval zastupitele, kdo se této věci ujme a bude na celou
akci dohlížet. Nabídl se Jan Bábek a sdělil, že vše ostatní si domluví s p. Dočkalem on sám osobně.

Připomínky:
Zdeněk Mikš doporučil dát p. Bábkovi k tomuto pověření.

Starosta s touto připomínkou souhlasí ap. Bábkovi tímto udělil pověření jednat ve věci rekultivace pozemku
k Pietě a předal mu telefonní kontakt na p. Dočkala.

Magda Bábková oznámila, že podaná žádost na dotaci výsadby aleje nebyla přijatá. V celé republice bylo
přijato 13 žádostí, z toho pouze 2 žádosti v Olomouckém kraji.

Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice bere tento bod na vědomí.

16. Diskuze. různé

a) výsadba borovic u hřiště jako náhradní výsadba za pokáceno u lípu, starosta nemá k této věci potřebné
informace, (musí zjistit, jaká j e předepsaná náhradní výsadba v povolení ke kácení ), bod bude
projednán na příštím zasedání

b) Petrovický zpravodaj
a tento bod programu přišla Michaela Kouřilová.

Magda Bábková seznámila se způsoby vydávání periodického tisku Ú C a vysvětlila pojmy "redakční rada"
a ,redakce", jejich úkoly, způsob jejich práce a doporučila jejich složení. Dále zpracovala návrh Provozní
směrnice pro vydávání Petrovického zpravodaje. Veškeré tyto materiály byly s dostatečným časovým
předstihem rozeslány e-mailern zastupitelům k prostudování doplnění a připomínkám. Přijaté připomínky
pak zapracovala a znovu vše před jednáním ZO poslala zastupitelům k seznámení a vyjádření.

Připomínky:
Starosta namítl, že podle něj je potřeba vše projednat na pracovní schůzce a na tomto zasedání není možné
něco rozhodnout.

Zuzana Hodsdon a Dana Procházková shodně namítly, že informace e-meilem byly natolik dostačující a
případné připorninky bylo možné vznést. Tudíž nepotřebují další rozparvu k tomuto bodu na pracovní
schůzce. Dana Procházková proto navrhuje jednat už na tomto zasedání a tuto věc uzavřít.
Vyzvala Magdu Bábkovou aby přednesla své návrhy usnesení a bylo o nich hlasováno. Podle výsledků
hlasování se ukáže zdaje potřeba další projednání na pracovní schůzce.

I.Schválení provozní směrnice
Magda Bábková podala návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje Provozní směrnici
pro vydávání periodického tisku ÚSC, ve které jsou zakotvena pravidla týkající se zaměření a obsahu
Petrovického zpravodaje a pravidla činnosti redakční rady a redakce ( příloha č.7 ).



Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení Č. 108/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje Provozní směrnici Č. 1/2015 pro vydávání
periodického tisku ÚSC, ve které jsou zakotvena pravidla týkající se zaměření a obsahu
Petrovického zpravodaje a pravidla činnosti redakční rady a redakce.

2. Volba šéfredaktora.
Dana Procházková navrhla jako šéfredaktora Magdu Bábkovou.

Námitka - starosta je proti hlasování na funkci šéfredaktora, tento bod navrhuje přeskočit.
Důvod: šéfredaktor má, podle právě schválené směrnice, možnost vybrat si redaktory a tak se obklopit svými
lidmi, s čímž starosta nesouhlasí, protože do toho pak nebude moct nikdo mluvit. Starosta chce napřed
hlasovat o složení redakce. / pozn. Podle právě schválené směrnice toto není možné. Sestavit redakci, resp.
vybrat redaktory je výhradně v kompetenci šéfredaktora. /

Komentář Magdy Bábkové: složeni redakce je určené směrnicí. U redaktorů je stanoveno, že pouze jedenje
členem zastupitelstva. Zdůraznila, že činnost redaktora je výhradně práce aje logické, aby člověk, který má
za tuto práci zodpovědnost, měl možnost a právo si vybrat lidi do svého pracovního týmu. Pokud
zastupitelstvo přijme usnesení, že členové redakce budou voleni ZO Magda Bábková toto rozhodnutí bude
akceptovat. Zastupitelstvo, podle právě přijaté směrnice, má právo volit redakční radu a šéfredaktora.

Starosta vyslovil námitku, že pokud bude do redakční rady navržený kandidát se kterým on nesouhlasil a
zastupitelstvem bude přesto zvolen, tak to bude proti jeho přesvědčení.

Jan Bábek podotkl že starosta má samozřejmě také možnost navrhnout kandidáta a bude se i o něm hlasovat.
Vyzval starostu, ať tedy podá svůj návrh. Starosta navrhl Vladimíru Dřímalkovou /neupřesnil zda do redakce
nebo redakční rady/o

Do diskuse se přihlásila V. Dřímalková - podpořila návrh, aby Magda Bábková byla šéfredaktor a podpořila
výhradní právo šéfredaktora vybrat si redaktory. Dále se vyjádřila ke složení redakční rady a netrvá na tom,
aby tam byla ona. Kdo tam bude je jí v podstatě jedno pokud bude schopen "ukočírovat" paní Procházko vou
která v každém čísle a v každém úvodníku napadá minulé zastupitelstvo.

Magda Bábková vysvětlila smysl úvodníku a uvedla, že v dalších číslech bude toto slovo patřit starostovi.
Názory a komentáře k různému dění v obci, budou otiskovány v rubrice k tomu určené.

Starosta rozhodl, že se bude volit šéfredaktor a dal hlasovat, aby šéfredaktorku Petrovického zpravodaje
dělala Magda Bábková.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení Č. 109/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice zvolilo šéfredaktorkou Petrovického zpravodaje Magdu
Bábkovou Hrochovou s účinností od 1. 9. 2015.



3. Ustanovení redakční rady jako výboru obce.
Magda Bábkovájako zastupitel předložila návrhy předem oslovených kandidátů do redakční rady a
zdůvodnila proč si myslí, že by byli přínosem pro tuto funkci. Informovala kdo již předem tuto funkci
odmítl. (pozn. Redakční rada je tříčlenná, podle přijaté směrnice je jejím členem šéfredaktor a další dva
členové jsou voleni za, z čehož jeden člen je zastupitel a jeden zástupce veřejnosti).
Redakční rada bude ustanovená jako další výbor obce.

avrhovaní kandidáti - Michaela KouřiJová a Dana Procházková.

Dotaz V. Dřímalkové - Pokud se bude někdo cítit ve vesnici osočený, bude moct skutečně reagovat ve
zpravodaji a otisknete to?-
Odpověď Magdy Bábková: Ano.
Jan Bábek potvrdil, že tato možnost je už nyní, ale zatím toho nikdo nevyužil.

Starosta dal hlasovat o zřízení Výboru pro peroidický tisk, který bude 3 členný.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: 1/D.Havlík/

Volba členů výboru.
Starosta předložil návrh na člena Výboru pro periodický tisk paní Vladimíru Dřímalkovou.
O jednotlivých kandidátech se hlasuje zvlášť.

1. ávrh na člena výboru - Dana Procházková
Výsledek hlasování: Pro: 4 Proti: 1/D.Havlík/ Zdrželi se:2 /K.Schmidt,Z.Mikš/

2. Návrh na člena výboru - Michaela Kouřilová
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: 1/D.Havlík/

Tímto hlasováním jsou členové výboru určeni, tudíž další hlasování je bezpředmětné.
Vladimíra Dřímalková se vzdala kandidatury do výboru.

Volba předsedy Výboru pro periodický tisk.
Magda Bábková nedoporučuje aby ona jako šéfredaktor byla zároveň předsedou výboru pro peroidický tisk.
Výbor je kontrolní orgán redakce. Došlo by k absurdni situaci, že jako předseda výboru, by kontrolovala
sama sebe coby šéfredaktora.

l.Návrh starosty - Magda Bábková Hrochová
Výsledek hlasování: Pro: 2/D.Havlík,Z.Mikš/ Proti: 1 /M.Bábková/ Zdrželi se: 4

2. ávrh M. Bábkové - Dana Procházková
Výsledek hlasování: Pro: 4 Proti: O Zdrželi se: 3/D.Havlík,Z.Mikš,K.Schmidtl

Usnesení č. 110/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice rozhodlo ustanovit tříčlenný Výbor pro periodický tisk ÚSC,
členem výboru je dle Provozní směrnice č 1/2015 šéfredaktor Magda Bábková Hrochová a zvoleni
hlasováním byly Michaela Kouřilová a Dana Procházková. za zvolilo předsedu výboru Danu
Procházkovou. Usnesení nabývá účinnosti dne 1. 9. 2015.



c) odstoupení Dany Procházkové z kontrolního výboru
Dana Procházková oznámila, že z důvodu zvolení do výboru pro periodický tisk, odstupuje z kontrolniho
výboru. Navrhuje zvolit Jana Bábka, který zároveň bude zastávat funkci předsedy výboru.

Dana Procházková podala návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice bere na vědomí odstoupení
Dany Procházkové z kontrolniho výboru. ZO schvaluje Jana Bábka členem kontrolního výboru a zároveň
předsedou kontrolního výboru.

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: O Zdrželi se: 1/J.Bábek/

Usnesení č. 111/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice bere na vědomí odstoupení Dany Procházkové z
kontrolního výboru. ZO schvaluje Jana Bábka členem kontrolního výboru a zároveň předsedou
kontrolního výboru. Usnesení nabývá účinnosti dne .1. 9. 2015

d) stanovení finanční odměny členům redakce

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje odměnu pro šéfredaktora Petrovického
zpravodaje ve výši 400 Kč měsíčně. Ostatním členům redakce schvaluje odměnu ve výši 200 Kč měsíčně.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O

Usnesení č. 112/2014-2018:
Zastupitelstvo obce Hraničné Petrovice schvaluje odměnu pro šéfredaktora Petrovického
zpravodaje ve výši 400 Kč měsíčně. Ostatním členům redakce schvaluje odměnu ve výši
200 Kč měsíčně. Usnesení nabývá účinnosti 1.9.2015

13. Závěr
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 20.40 hodin.
Příští jednání zastupitelstva bude 24. 9. 2015 v 18 hodin.

Přílohy:
1. Prezenční listina zastupitelů
2. Zápis zlO. zasedání ZO ze dne 30.7.2015
3.Jednací řád
4. Dodatek č.l a č.2 smlouvy o dílo
5. Zápis z kontroly obecních lesů
6. Protokol o kontrole samostatné působnosti obce
7. Provozní směrnice č. 1/2015 pro vydávání periodického tisku ÚSC

Zápis vypracovala: Dana Procházková, dne

Ověřovatelé: Zuzana Hodsdon
Květoslav Schmidt
Drahomír Havlík

31.8.2015
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